
J E G Y Z Ő K Ö N Y V

az Oktatási, Kulturális, Közbiztonsági és Sport Bizottság 
2011. május 24-én 13.00 órai kezdettel megtartott rendkívüli nyílt üléséről

Készült: Monorierdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testületének  Oktatási  Kulturális, 
Közbiztonsági és Sport Bizottság 2011. május 24-én 13.00 órai kezdettel a Polgármesteri Hivatal 
dísztermében megtartott rendkívüli üléséről.

Jelen vannak: Borbás Elvira elnök, Dzsupin Imréné tag, Dr. Pácziné Félix Anna tag, Baloghné 
Dobó Hajnalka tag.
Távollévő bizottsági tag: Orosz János tag

Meghívottak: Juhász Sándor polgármester, Szalai Gábor, Szente Béla, Pozbai Tibor

Borbás  Elvira  elnök: Köszönti  a  megjelenteket,  a  bizottsági  ülést  13.00  órakor  megnyitja. 
Megállapítja, hogy 4 bizottsági tag megjelent, a bizottság határozatképes. 

A  jegyzőkönyv  vezetésére  Czékus  Józsefnét,  a  jegyzőkönyv  hitelesítésére  Dzsupin  Imréné 
bizottsági tagot kéri fel. 

Az Oktatási, Kulturális, Közbiztonsági és Sport Bizottság a jegyzőkönyvvezető és a hitelesítő 
személyére tett javaslatot 4 igen szavazattal elfogadta.
 
A bizottság elnöke javasolta elfogadásra az alábbi napirendi pontokat:

1. Rendőrség 2010. évi beszámolója

Az  Oktatási,  Kulturális,  Közbiztonsági  és  Sport  Bizottság  a  napirendi  pontokra,  azok 
sorrendjére tett javaslatot 4 igen szavazattal elfogadta.

1. napirendi pont: Rendőrség 2010. évi beszámolója

Borbás  Elvira: Az  anyagot  mindenki  megkapta.  Úgy  gondolja,  hogy  Monorierdő  Község 
Önkormányzata nagyon jó munkakapcsolatot ápol a rendőrséggel, bármivel lehet hozzájuk fordulni. 
Az  iskolában  a  Dada  programot  vitték  végig,  most  lett  vége,  a  gyermeknapon  lesz  az  utolsó 
foglalkozás. Aki tartotta az előadást, egy ládát helyezett ki, amibe a gyerekek kérdéseket dobhattak 
be  a  rendőrség  felé,  amire  a  válaszokat  a  gyermeknapon  fogják  megkapni.  Megköszöni  a 
rendőrségnek,  hogy  ezt  Monorierdőn  megvalósították.  2010-ben  és  2011-ben  is  aktívan  részt 
vesznek a gyermeknapon. A beszámolót Pozbai Tibor körzeti megbízott  készítette és kéri,  hogy 
szóban is ismertesse.

Pozbai Tibor: Elmondja, az elkészített anyag tényszerű. A Polgárőrség működése befolyásolja ezt a 
statisztikát és köszöni Szente Béla felajánlását. A jó munkavégzéshez szükség van az erkölcsi és 
anyagi támogatásra.  Sajnos szolgálat  teljesítés közben sokszor tapasztalja,  hogy a lakosság nem 
figyel a vagyon biztonságra, nyitottak a kapuk, ablakok stb. Több bűnözőt elfogtak. A kisebbségre 
jobban oda  kell  figyelni,  mert  sok  a  színesfém lopás.  Tudja,  hogy ez  társadalmi  probléma,  de 
beszélni kell róla és kéri a képviselő-testületet  intézkedjenek, hogy a polgárőrség újra működni 
tudjon, mert egyedül nem tudja megoldani, nem tud mindenütt ott lenni és anyagi forrás hiánya 
miatt plusz rendőrt nem tudnak biztosítani. Kéri, ha van valakinek kérdése azt tegye fel. 

Borbás Elvira: A bizottság is elismeri, hogy növelni kell a közbiztonságot és tenni kell valamit, 



ezért  hívták  össze  pár  hónappal  ezelőtt  a  bizottsági  ülést,  amin  Pozbai  úr  is  jelen  volt.  A 
kezdeményezés nem volt kellő hatással a lakosságra, mert nem reagáltak rá úgy, ahogy azt várták 
volna. A pénteki fórum eredménye, hogy a polgárőrséget kell megerősíteni. Az önkormányzat is tett 
lépéseket, 800 e Ft-ot megszavaztak rá, ami hamarosan rendelkezésre fog állni.

Juhász  Sándor: Az  újságban  meg  kellene  jelentetni  a  fórum  eredményét  és  azt,  hogy  a 
polgárőrséget milyen csekken vagy számlaszámon lehet támogatni és a csekket hol tudják átvenni. 

Borbás Elvira: Be lehetne írni az újságba, hogy a polgármesteri hivatalban átvehetik a csekket. 
Kérdezi,  hogy  lehetne  megoldani,  hogy  rövid  időn  belül  rendelkezésre  bocsátanának  sárga 
csekkeket, és akkor már meg lehetne az újságban is jelentetni. 

Pozbai Tibor: Pénzügyi dolgokban nem kíván részt venni. A gyermeknapon ő lesz egyedül, mert a 
kolléganője, Pestiné nem tud jönni. 

Juhász Sándor: A sárga csekkek gyártása nagyon sokba kerül, valami mást kellene kitalálni. 

Szente Béla: Beszélt a polgárőrség elnökével, aki elmondta, hogy csekkeket fognak kihelyezni és 
meg fog jelenni az újságban egy számlaszám is, ahova bárki bármikor tud utalni. 

Borbás Elvira: Már a múltkori  újságban is megjelent a polgárőrségről egy cikk,  ahol közöltek 
számlaszámot,  amivel  a fórumon kívül  azt  szerették volna elérni,  hogy a lakosság támogassa a 
polgárőrséget. 

Juhász Sándor: Pénztári bizonylattal nem lehet a pénzt beszedni?

Borbás Elvira: Lehet, de a polgárőrségnek kell felvállalnia, meg kell nevezni egy személyt, aki 
ezzel foglalkozik.

Szente  Béla: A polgárőrség  elnöke  elmondta,  hogy  nála  van  pénztárbizonylat  és  nála  lehet 
befizetni,  vagy a  polgárőrség  megbíz  valakit,  aki  lehetőség  szerint  Monorierdőn tartózkodik  és 
annál lehetne befizetni a pénzt. 

Borbás Elvira: Kérdezi Pozbai Tibort, hogy az újságban meg lehet-e jelentetni, hogy a polgárőrség 
vezetőjénél Pozbai Tibornénál lehet befizetni a pénzt?

Pozbai Tibor: Nincs felhatalmazása, hogy nyilatkozzon. A polgárőrök között van alapító tag, neki 
kellene állást foglalnia. 

Borbás Elvira : Kéri Szalai Gábor képviselőt, hogy a polgárőrség elnökével vegye fel a kapcsolatot 
és kérdezze meg, hogy az újságban meg lehet-e jelentetni, hogy Pozbainé polgárőr elnöknél lehet 
befizetni  a  csekket,  és  kérne  egy  időpontot  is,  hogy  mikor.  Kérdezi,  hogy  a  polgárőrséggel 
kapcsolatban van-e még valakinek kérdése, felvetése? Megállapítja, hogy nincs. 
Az önkormányzat rendezésében 2011-ben még két rendezvény lesz, az egyik 2011. május 27-én a 
gyereknap 10.00 – 17.00 óráig fog tartani, a másik a falunap 2011. június 25-én 11.00 – 24.00 óráig 
fog tartani. Kéri a hivatalt, hogy egy levélben értesítsék a rendőrséget, a körzeti megbízottat és a 
polgárőrséget a rendezvények helyszínéről, időtartalmáról és intézzenek egy kérést, hogy legyenek 
az  önkormányzat  segítségére  a  rendezvények  lebonyolításában.  A  gyermeknap  17.00  órakor 
befejeződik, lesz ugyan diszkó, de nem az önkormányzat szervezi, ezért úgy gondolja, hogy azt nem 
kell  bejelenteni  a  rendőrségen,  mivel  nem az  önkormányzat  csinálja.  Kéri  Pozbai  Tibort,  hogy 
mondjon valamit, hogy az ügyben mit tegyenek. 



Pozbai  Tibor: A  törvény  szerint  minden  100  főnél  nagyobb  zenés,  táncot  rendezvényt 
engedélyezési  kötelezettség  terhel,  tehát  a  helyi  jegyző,  a  rendőrkapitányság  és  a  tűzoltóság 
engedélye szükséges. 

Borbás Elvira: Kérdezi, hogy a gyereknap megrendezését be kell-e jelenteni? 

Pozbai Tibor: Mivel nem táncos, zenés rendezvény, hanem egyfajta szabadtéri gyermekrendezvény 
nem  kell  engedélyeztetni.  A diszkót  viszont  engedélyeztetni  kell,  és  nyomatékosan  felhívja  a 
figyelmet, hogy a fő szervező és a rendező gárda megjelölésével kell a kérelmet Borbély Pál őrnagy 
úrnak benyújtani, amire a rendőrség reagálni fog. A szervezőé a felelősség. 

Borbás Elvira: Köszöni a választ, a szervezőnek fel fogják hívni a figyelmét, hogy az engedélyt 
kérje meg. A falunapot az önkormányzat szervezi, ezért kéri a hivatalt, hogy Pozbai úr által felsorolt 
engedélyeket szerezzék be. 
Mást nem kíván mondani, javasolja a bizottságnak a rendőrség beszámolójának az elfogadását. Aki 
a határozat tervezettel egyetért, az kézfeltartással hagyja jóvá. 

Az Oktatási,  Kulturális,  Közbiztonsági  és  Sport  Bizottság  4  igen  szavazattal  a  javaslatot 
elfogadta és az alábbi határozatot hozta:

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testületének
Oktatási Kulturális, Közbiztonsági és Sport Bizottsága 

7/2011. (III.29.) OKKSB.
határozata

a rendőrség 2010. évi beszámolójának elfogadásáról

Az  Oktatási  Kulturális,  Közbiztonsági  és  Sport  Bizottság  javasolja  a  képviselő-
testületnek,  hogy  a  Pest  Megyei  Rendőr-főkapitányság  Monori  Rendőrkapitányának 
2010. évi beszámolóját fogadja el.

Határidő: soros Kt. ülés
Felelős: Borbás Elvira bizottság elnöke

Több tárgy nem lévén Borbás Elvira megköszöni a bizottság munkáját és az ülést 13 óra 25 perckor 
bezárja.

K.m.f. 

Borbás Elvira Dzsupin Imréné
bizottság elnöke jegyzőkönyv hitelesítő


